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Vijeće Mjesnog odbora Vinež   
Vinež, Istra, ponedjeljak, 25.09.2017.   
 

 

ZAPISNIK KONZULTACIJA MJESNOG ODBORA VINEŽ SA 

GRAĐANIMA 

 

Dana 25.09.2017., s početkom u 18 sati, u prostorijama Doma kulture na 

Vinežu, održane su konzultacije Vijeća mjesnog odbora Vinež (VMO) sa građanima i 

predstavnicima gradske uprave u vezi davanja prijedloga za gradski proračun za 

2018. godinu.  

 

Predsjednik VMO-a Vinež Bojan Batelić pozdravio je sve prisutne i otvorio 

konzultacije. Utvrđeno je da  konzultacijama prisustvuju svi članovi VMO-a, pročelnici 

Grada Labina Donald Blašković i Anamarija Lukšić, kao i 18 građana. 

 

Donald Blašković govori o potrebi sanacije ceste od Doma kulture prema 

Viškovići što se planira izvesti do kraja 2017. godine. Izvješćuje da je do sada u 

2017. godini na području Vineža realizirano ukupno 236.000 kuna ulaganja, a prema 

zahtjevima građana i MO-a Vinež sa lanjskih konzultacija. Tome treba pridodati i 

druga izdvajanja Grada na području Vineža za razne namjene (javne površine, 

uređenje parka kod škole, sport i sl.). Napominje da njegov odjel raspolaže sa oko 

10,5 milijuna kuna godišnje, od čega su većina sredstva unaprijed raspoređena te 

stoga je teško udovoljiti svim zahtjevima na području MO Vinež koji su procijenjeni na 

oko 4,5 milijuna kuna.  

 

 Bojan Batelić podsjeća da su većina zahtjeva MO-a od lani realizirani, ali još je 

otvoreno pitanje postavljanja usporivača prometa kraj konobe „Vinež“ i nedaleko 

bivšeg diska „King“.  
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 Donald Blašković objašnjava da je za postavljanje usporivača prometa 

potrebno prije svega izraditi studiju opravdanosti, koja iznosi 18.000 kuna po lokaciji, 

a potom zatražiti suglasnost policije za postavljanje usporivača. Nakon toga potrebno 

je dobiti i odobrenje Županijske uprave za ceste s obzirom da se radi o županijskim 

cestama. Napominje da je u konzultativnom izvidu sa policijom na terenu dobio 

sugestiju da bi policija prvenstveno predložila pješačke prijelaze sa treptačima, s 

obzirom da usporivači imaju prednosti obično kraj škola i sličnih objekata.  

 

 Klaudio Dragovina, Nenad Malinarić, Suzana Batelić, Šime Martinović, Esad 

Spahić i Branko Sergo istaknuli su težinu prometne problematike na navedenim 

lokacijama, ali i ukazali na općenito sve veće opasnosti po vineškim cestama i na 

drugim lokacijama te apelirali da se ti problemi riješe. 

 

 Donald Blašković objašnjava da lokalne ceste pod ingerencijom Grada imaju 

znatno lakšu proceduru postavljanja usporivača nego li županijske. Usporivači će biti 

postavljeni ukoliko Županijska uprava za ceste i policija dopuste. Također smatra da 

je pritom prioritet lokacija kraj konobe „Vinež“.  

 

  Šime Martinović postavlja pitanje o problematici lokalnih cesta koje su na 

parcelama u privatnom vlasništvu, a odgovor obrazlaže Anamarija Lukšić. 

 

 Branko Sergo pita da li je u planu asfaltiranje ceste kroz Vinež, a Bojan Batelić 

odgovara da je to ingerencija Županijske uprave za ceste te da je u planu 

postavljanje novog asfalta kraj parka kod škole, s obzirom da se tamo grade 

parkiralište i nogostup. 
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 Nenad Malinarić ukazuje na izraženu potrebu izgradnje nogostupa od raskrižja 

„Štembergi“ prema bivšem disku „Kingu“. U raspravi koja je uslijedila ukazano je na 

problem premalog razmaka između kuća na pojedinim dijelovima toga poteza, kao i 

zadiranja u privatne parcele da bi se nogostup uopće mogao graditi. 

 

 Valter Dragolin informira da je u nasljedstvo dobio građevinski teren na 

Vinežu, da je urbanističkim planom uređenja osiguran i koridor kroz parcelu, no da i 

dalje nema pristupa terenu te je u više navrata kroz nekoliko godina tražio od Grada 

da se to pitanje riješi. Po sadašnjem stanju, ne može ekonomski eksploatirati teren. 

 

 Anamarija Lukšić objašnjava da ta građevinska zona nije izgrađena, Grad ima 

svoje prioritete te stoga ne može financirati svaku cestu prema novim zonama pošto 

je potrebno sagraditi cijelu infrastrukturu. Napominje da bi to postalo prioritetno u 

slučaju kada bi VMO Vinež to uvrstio u svoje prioritete.  

 

 Bojan Batelić informira da je VMO Vinež zaprimio zahtjev obitelji Blasina za 

prenamjenu javnog dobra na parceli kraj njihove kuće. Naime, obitelj Blasina 

argumentira prenamjenu činjenicom da je to javno dobro ustvari pristup njihovoj kući i 

da se za drugu svrhu ne upotrebljava. Stoga žele prenamjenu i kupiti parcelu.  

 

 Bojan Batelić postavlja pitanje o kapitalnim projektima na Vinežu poput 

poslovne zone, uređenja „Krvove place“, uređenja „Polverice“, ceste za Marciljani, 

novog vrtića i dr. 

 

 Anamarija Lukšić odgovora da je za dolazak u poslovnu zonu zainteresiran još 

jedan investitor koji zahtjeva veću površinu parcele za gradnju tvornice, pa će se 

pokrenuti postupak proširenja zone. Za „Polvericu“ je prostorno-planskom 

dokumentacijom predviđena namjena za sport, kulturu i sl., a kraj nje za parking i za 

ugostiteljski sadržaj. Oko stadiona NK „Iskre“ razmatra se mogućnost uređenja 
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sportske zone, nastavak rekonstrukcije ceste Vinež-Marciljani ovisi o dostupnim 

financijskim sredstvima, a gradnja vrtića se u početku planira sa ukupno pet 

odjeljenja. Pitanje odvodnje naselja Vinež dio je projekta aglomeracije Labin što se 

kandidira prema EU fondovima. Predviđeno uređenje „Krvove place“ procijenjeno je 

na oko 2 milijuna kuna plus PDV, što trenutno nije moguće ostvariti pa se krenulo u 

parcijalno uređenje (oko spomenika).  

 

 Bojan Batelić pita kakav je postupak predlaganja priključenja na kanalizaciju, 

na što Anamarija Lukšić odgovara da je prijedloge o spajanju na mrežu potrebno slati 

„Vodovodu Labin“.  

 

Šime Martinović ukazuje na opasnost od rušenja derutne kuće na „Krvovoj placi“, a 

Ervin Mešanović pita tko je vlasnik kuća u nizu na „Krvovoj placi“ gdje su stanovnici 

spremni otkupiti nekretnine, no nikako ne uspijevaju saznati tko je vlasnik, a navodno 

se radi o „HEP“-u. Osim toga, Mešanović ukazuje na problem ilegalnog odlaganja 

otpada na rubu „Krvove place“. Uslijedila je rasprava o navedenim temama.  

 

 Bruno Paliska predlaže da postavi još klupica po Vinežu uz šetnice (npr. kraj 

poslovne zone) te da se očisti putić iza škole koji spaja cestu Vinež-Marciljani i Vinež-

Viškovići.  

 

 Bojan Batelić izvještava da je VMO Vinež zaprimio i peticiju mještana 

Marcilnice za izgradnju nogostupa uz Ulicu Zelenice sa pripadajućim pješačkim 

prijelazom na dionici od restorana „Los Amigos“ prema benzinskoj postaji „Ina“. Radi 

se o oko 170 metara nogostupa, a vrijednost zahvata je od strane Grada procijenjena 

na 200.000 kuna. Postavlja pitanje da li je prizemlje Doma kulture dano u najam. 
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 Donald Blašković odgovara da je prizemlje dano u najam i da su mu 

najmoprimci izjavili da planiraju radove tijekom jeseni, a da će napraviti pizzeriju i 

možda igraonicu za djecu. 

 

 Bojan Batelić ističe da su se mještani „Novih zgrada“ žalili na probleme 

vodnog sustava poput pada pritiska vode i prljave vode. Osim toga, smatra da je 

potrebna preregulacija prometa u tom dijelu Vineža. Dodaje i da će prijedlog VMO-a 

Vinež biti da se nekadašnje boćalište dijelom prenamijeni u parking. Izvještava da je 

Grad uredio nove prilaze školi te parkirališta, te da je VMO Vinež tijekom ljeta proveo 

projekt „Sportski poligon Vinež“ čime su postavljene tri sprave za vježbanje kraj 

škole. Za taj projekt VMO Vinež je sufinanciran sa 15.000 kuna od strane Zaklade za 

razvoj partnerstva i civilnog društva.  

 

 Ervin Mešanović pohvalio je aplikaciju „Gradsko oko“ pomoću koje se svaki 

komunalni problem moguće jednostavno prijaviti Gradu te apelirao na mještane da 

ga koriste. 

 

 Konzultacije su završile na 20:20 sati.  

 

S poštovanjem,                                                                          

                                                                                                 Lari Zahtila, 
Član VMO Vinež 

 


